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ZAPISNIK 1. REDNE SEJE 
ŠTUDENTSKEGA ZBORA 

ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 
 

ki je bila v četrtek, 20. 11. 2014, 
na sedežu ŠOU v Ljubljani, Vojkova 63. 

 
 
Seja se je pričela ob 19:04. 
 
Prisotnih poslancev: 42 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
Ostali prisotni: Matej Kert, Tim Nemeček, Dorian Kordež, Juš Dobnikar, Klemen Mesarec, Tim 
Robič, Urban Špital, Rok Petrič, Ana Belčič, Luka Žust, Rok Hodej, Žan Bokan, Ana Kušter, 
Mihaela Romanešen, Tilen Erjavec, Anej Peter Lah, Nevenka Stepan, Tadej Marinič, Andrej 
Klasinc, Martin Kovač, Luka Tetičkovič, Nina Matijaševič, Rok Likovič, Domen Kos, Tadej 
Levičar, Blaž Brodarič, Tadej Oprešnik, Klemen Peran, Jure Karlin, Dita Pevec, Matic Matjašič, 
Matevž Zorič, Mark Seničar, Žan Pajtler, Tjaša Božič, Sebastjan Runovc, Tim Nemeček, Pia 
Gregor Čoch, Maja Burja, Ana Pavlič, Kristjan Runovc, Ema Knez, Žiga Vajdič, Gaj Okoren, 
Ažbe Platiša, Matevž Kadak, Nina Finžgar, Monika Ferran, Tina Šumnik, Andrej Bole. 
 

1. redno sejo Študentskega zbora je vodil Tilen Gorenšek, predsednik Študentskega 
zbora ŠOU v Ljubljani. 

 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  
 

1. Potrditev zapisnika 37. redne seje in konstitutivne seje;  
2. Volitve predsednika in predsedstva ŠOU v Ljubljani ter predstavnika ŠOU v 

Ljubljani v predsedstvu ŠOS;  
3. Razno. 
 
 
 

Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani, 
Tilen Gorenšek.  
 
 
 
 
Ad 1.  
 

 Potrditev zapisnika 37. redne seje in konstitutivne seje; 
 
Poslanci so prejeli zapisnik 37. redne seje in konstitutivne seje, pripomb na zapisnika ni bilo. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da sta zapisnika 37. redne seje in konstitutivne seje soglasno 
potrjena. 
 
 
Ad 2.  
 

 Volitve predsednika in predsedstva ŠOU v Ljubljani ter predstavnika ŠOU v 



2 
 

Ljubljani v predsedstvu ŠOS; 
 
Predsedujoči je napovedal, da se bodo po določenem vrstnem redu predstavljali kandidat za 
predsednika ŠOU v Ljubljani, kandidati za ministre ter na koncu še kandidat za predstavnika 
ŠOU v Ljubljani v predsedstvu ŠOS. 
 
Besedo je dobil Rok Likovič, kandidat za predsednika ŠOU v Ljubljani. 
 
/ Rok LIKOVIČ / Vse je lepo pozdravil in se na kratko predstavil. Nato je navzočim razložil, da 
se je njegova pot v študentskem organiziranju začela že v srednji šoli, ko je bil izvoljen za 
predstavnika študentske skupnosti Prve gimnazije v Celju in s tem poslanca v Dijaški 
organizaciji Slovenije. Kasneje se je kot študent vključil v Zvezo Škis, kjer je bil pomočnik vodje 
programa Škisove tržnice in zatem še vodja programa Škisova tržnica. Zadnji dve leti pa je 
opravljal delo predsednika ŠOU v Ljubljani. Razložil je tudi, da še enkrat kandidira za 
predsednika ŠOU v Ljubljani, ker meni, da so pred nami težki časi in je prepričan, da lahko 
študentom in študentski organizaciji, na tej funkciji, ki zahteva celega človeka, še ogromno 
ponudi. Poudaril je, da, če bo dobil podporo in bo še enkrat izvoljen, že z naslednjim dnem 
začel z delom. Razložil je, da se njegov program deli na dve točki in sicer ena izmed njih je 
ŠOU v Ljubljani navznoter, drugi del pa ŠOU v Ljubljani navzven s partnerskimi organizacijami, 
kot so ŠOS, Zveza Škis in druge. Izpostavil je tudi vrednote ŠOU v Ljubljani, za katere se bo 
zavzemal, se jih trudil še bolj poglobiti in s tem pridobiti zaupanje študentov, le te so pravičnost, 
odgovornost, socialnost in delavnost. Utrditi želi tudi poslanstvo in vizijo ŠOU v Ljubljani, ki bo 
študentska in ne korporativna. Zavzemal se bo za transparentnost z rednim objavljanjem vseh 
aktov in zapisnikov, aktivnim obveščanjem študentov preko ŠOVZ, vzpostavitvijo resorja za 
komuniciranje in razvoj, dokončno vzpostavitvijo Šouvizorja ter prek obveščanja preko vseh 
ostalih kanalov. Nato se je dotaknil tudi resorjev, le ti so Resor za študijsko problematiko, 
Resor za socialo in zdravstvo, Resor za mednarodno sodelovanje, resor za obštudijske 
dejavnosti, Resor za ŠOVZ in Resor za komuniciranje. Meni, da morajo resorji kriti vsebinski 
del, in študentsko problematiko. Kot naslednje teme, se je lotil stalnih dejavnosti, za katere se 
bo še naprej budno skrbelo -  kot so civilnodružbena iniciativa, Dijaška skupnost Ljubljana, 
STIKS, Tribuna, Študentska prehrana ter KISS (ki bo postal operativni del ŠOU v Ljubljani). 
Razložil je tudi, da ŠOU skrbi tudi za osem zavodov in eno pridruženo članico (ŠOLT, ŠOU 
Šport, Radio Študent, hostel Celica, Študentska menza, Kersnikova, Študentska svetovalnica, 
Socialni inkubator in založba Beletrina). V prihajajočem mandatu je v programu prenova aktov, 
ker se je že v prejšnjem mandatu zažela reorganizacija ŠOU v Ljubljani. Nato je v programu 
vzpostavitev resorja za komuniciranje in razvoj, ki bo skrbel za interno in eksterno 
komuniciranje (komuniciranje z javnostjo o perečih temah, ki se nas zadevajo in nas čakajo), 
naslednji korak je Varuh študentovih pravic, ki bo točno vedel kam napotit študente z različnimi 
vprašanji. Naslednja točka v programu je Študentska čitalnica, katere želijo še bolj nadgraditi 
in v katerih bo moč opravljanja pripravništev, bodo odprte tudi med vikendi. Sledi Študentska 
menza, najmlajši zavod, ki je od odprtja prodala 100 tisoč obrokov, zaradi tega uspeha je v 
programu širjenje. Naslednji vidik programa je študentski kampus, ki  bo nastal v želi po 
enotnem prostoru kjer bi se študentje združevali in izobraževali, pod okriljem študentskega 
kampusa bodo delovali študentski dom, študentska menza, študentska čitalnica, študentski 
diskont in športna infrastruktura. ŠOU v Ljubljani mora sodelovati s svojo krovno organizacijo 
ŠOS, sodelovati mora s Študentskim svetom stanovalcev, Študentskim svetom Univerze v 
Ljubljani, Zvezo Škis. Sodelovanje vseh omenjenih entitet bo pomembno v obdobju, ki prihaja, 
saj se bo potrebno boriti za študentsko delo in študentske pravice, poudaril je tudi, da se 
potrebno biti enoten. Za konec je povedal, da so pred leti zrušili eno vlado in, če bo potrebno, 
bodo še to. 
 
Besedo je dobil Klemen Mesarec, kandidat za ministra za socialo in zdravstvo. 
 
 
/ Klemen MESAREC / Vse navzoče je lepo pozdravil in se na kratko predstavil. Tudi on se je 
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s študentskim organiziranjem srečal že zelo zgodaj, ko se je vpisal na Fakulteto za družbene 
vede. V drugem letniku študija je postal predsednik Komisije za študijsko in obštudijsko 
problematiko, v Študentskem svetu FDV je deloval tudi kot podpredsednik in predsednik. V 
preteklem mandatu je deloval kot vodja Komunikacijsko-informacijskega servisa, kjer je lahko 
dodobra spoznal delovanje ŠOU v Ljubljani. V svojem programu je predstavil vizijo resorja, ki 
je sodelovanje z interesirano javnostjo (ŠOS, Mladinski svet Slovenije, Študentski svet UL, 
sindikati), sodelovanje s Študentskim zborom, saj so poslanci najboljša povezava med študenti 
in organizacijo. Poudaril je, da mora resor sam identificirati probleme in sam najti pot do rešitev, 
saj se je potrebno zavedati, da študentske pravice nikoli niso bile podarjene in se je potrebno 
zanje boriti, za ohranitev trenutnih pravic in pridobivanju novih. Boj za pravice pa, po njegovih 
besedah, mora biti proaktiven, torej s pogajanji in morebitnimi demonstracijami. Naslednji 
korak programa je obveščanje študentov o problematikah v sodelovanju z vsemi entitetami, 
resorji in Študentskim svetom UL. Zatem se je dotaknil aktualnih problematik, s katerimi se bo 
potrebno ukvarjati v prihajajočem mandatu. Prva problematika zadeva študentsko delo, za 
katero je predstavil davčne obremenitve in nato predstavil predlagano ureditev s strani države 
in kaj bo to pomenilo za študentsko delo nasploh. Poudaril je, da študentsko delo ne pomeni 
delo, ki ga študentje opravljajo, da zaslužijo za počitnice, temveč je socialni korektiv, torej 
omogoča preživetje študentov. Navzočim je dejal, da, v kolikor bo prišlo do predlagane 
ureditve, se bo obseg študentskega dela zmanjšal, posledično pa to pomeni, da si mnogi 
študenti šolanja ne bodo mogli privoščiti in bo prišlo do elitizacije visokega šolstva. Naslednja 
pereča problematika so volonterska pripravništva, kar lahko vodi do izkoriščanja študentov. 
Sledi problematika zaposlovanja diplomantov, saj pri nas mnogi mladi diplomanti delajo kot 
prekerna delovna sila, s skrajšanim delovnim časom. Štipendiranje je naslednje pereče 
vprašanje, s katerim se bo potrebno ukvarjati, saj so štipendije veliko prenizke za vse mesečne 
stroške, ki jih morajo študentje poravnati in so študentje prisiljeni delati preko študentskega 
dela, da lahko doštudirajo. Naslednja problematika je študentsko bivanje, študentski domovi 
so, po njegovih besedah, dotrajani, veliko študentov pa živi pri zasebnikih, kjer so subvencije 
prenizke. Naslednje problematike, ki se je je lotil je  študentska prehrana in omejitve 
študentskih bonov. Naslednja problematika je zdravstvo in problem zavarovanje, ki poteče pri 
26ih letih. Nato se je dotaknil tudi teme o študentskih družinah, saj se mnogi mladi starši 
soočajo z ogromno težavami. Naslednja točka so bile marginalizirane skupine in podaril, da je 
nujno potrebno pomagati tem marginaliziranim skupinam. Naslednja problematika so študenti 
s posebnimi potrebami, ki so mnogokrat prikrajšani, zato je nujno, da se jih sliši. Zatem je 
omenil tudi problematiko športa, saj se je v Sloveniji dandanes velik odstotek ljudi pretežki, 
zato je potrebno izvajati izobraževanja, zdravem načinu življenja. Zatem je poudaril pomen 
sodelovanja v vseh zastavljenih ciljih. Zatem je predstavil nekaj projektov, ki bi si jih v mandatu 
želel izvesti. Eden je tradicionalni Mesec sociale in zdravstva, nato je Zaposlitveni klub, ki 
izobraževal študente o alternativnih možnosti zaposlitve, kot je na primer socialno 
podjetništvo. Naslednji projekt je Prohibicija slepi, v okviru katerega bi izvedli tudi Marihuana 
marš, nato sledi projekt Mens sana in corpore sano, kjer bi opozarjali kako z minimalnim 
vložkom jesti zdravo in tako vplivali na boljšo psihofizično pripravljenost. Naslednji projekt je 
Venerin nočni tek, kjer bi opozarjali na nevarnost spolno prenosljivih bolezni. Zadnji projekt pa 
je konferenca Študent naj bo, kjer bi poslušali redefinirati kdo študentje smo in kaj so naše 
pravice. S tem je zaključil svojo predstavitev in se vsem zahvalil. 
 
 
 
 
 
 
 
Naslednji je besedo dobil Matej Lebreht, kandidat za ministra na za komuniciranje in razvoj. 
 
 
/ Matej LEBREHT / Vse je lepo pozdravil in se na kratko predstavil. Povedal je, da si je zadnji 
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dve leti izkušnje nabiral na ŠOU v Ljubljani, kjer je deloval kot pomočnik predsednika in 
pomagal pri veliko projektih, hkrati pa je pomagal v pisarni KISS. Prepričan pa je, da lahko 
organizaciji ponudi še več, zato se je tudi odločil kandidirati na resorju za komuniciranje in 
razvoj, ki bo s svojo vsebino uspešno zapolnil komunikacijsko vrzel in skrbel za prenos 
informacij do slehernega študenta. Program bo slonel na petih točkah. Te so obveščanje 
študentov o njihovih pravicah, obveščanje o projektih in dogodkih, izboljšanje pretočnosti 
znotraj ŠOU v Ljubljani, komunikacija s ciljnimi javnostmi in izboljšanje ugleda ŠOU v Ljubljani. 
Nato je razložil poslanstvo, vizijo in vrednote, ki so po njegovem mnenju zastarele in niso v 
koraku s časom, saj taka organizacija mora nujno biti v koraku s časom. Poudaril je, da je 
najbolj pereča problematika interna komunikacija in se kaže na slabi pretočnosti informacij na 
relaciji predsedstva, Zbora, resorjev, ŠOVZ-jev. Rešitev vidi v oblikovanju skupne mailing liste, 
oblikovanje internega in eksternega koledarja dogodkov ŠOU v Ljubljani, možnost podajanja 
predlogov, pritožb in pohval preko spletne strani in tečajev team buildiga. Prenove bo deležna 
tudi spletna stran ŠOU v Ljubljani. Pomemben delež ima tudi ŠOU informator. Bolj se bo moral 
razviti splet družbenih omrežjih, že razvita pa je mobilna aplikacija, kjer bodo študentje lahko 
prebirali novice Zavoda ŠOLT, menije Študentske menze in mnogo več. Pozabiti pa se ne sme 
niti na tradicionalne medije, vestnega odgovarjanja na novinarska vprašanja, organiziranja 
konferenc. Osredotočati pa se bo potrebno na oglaševanje preko sodobnih medijev, 
promocijski material bo še vedno v domeni KISSa resor pa bo, v tesnem sodelovanju, skrbel 
za celostno grafično podobo. Za zaključek je dodal še nekaj ključnih projektov, ki so študentsko 
delo, Zakon o visokem šolstvu, Tribuna, Študentska menza in Študentski kampus. Obljubil je 
tudi, da bo pazljivo izbral sodelavce, ki bodo zanesljivi. Zatem se je vsem zahvalil za posluh. 
 
 
Besedo je dobil Rok Petrič, kandidat za ministra za obštudijske dejavnosti. 
 
 
/ Rok PETRIČ / Vse je lepo  pozdravil in se na kratko predstavil. Povedal je, da je v preteklih 
dveh letih bil študentski poslanec in podpredsednik Študentske organizacije Zdravstvene 
fakultete, kjer so organizirali veliko projektov. Ustanovili so tudi društvo Utrip, aktiven je bil tudi 
na resorju za obštudijske dejavnosti, kjer je pomagal pri projektih Mesec kulture in Ski opening. 
Primarni cilj v njegovem mandatu bo predvsem povezovanje resorjev, saj meni, da bo to 
pripomoglo pri dobrem delu za študente. Poudaril je, da dobro študentsko življenje sestoji iz 
študija in dobri obštudijskih dejavnosti in si med študijem moramo vzeti čas tudi za izlete, 
kulturo, zabavo in razširitev socialnega kroga. Razložil je, da resor deluje kot nekakšen ŠOVZ, 
le da so ciljna skupina vsi študentje Univerze v Ljubljani. Poskrbi, za večje projekte, ki se potem 
izvajajo tudi s pomočjo ŠOVZ-jev, kakor most med ŠOU v Ljubljani in ŠOVZ. Meni, da s 
povezovanjem z resorjem za komuniciranje bodo lahko skupaj izboljšali ugled ŠOU v Ljubljani. 
Nato je predstavil nekaj najpomembnejših projektov, ki jih nameravajo izpeljati v prihodnjem 
mandatu. Na kulturnem področju bodo v marcu izpeljali že poznani Mesec kulture, katerega 
želijo še razširiti in približati vsem študentom. Organizirati želijo tudi tematske kulturne večere 
skozi celo leto, na različnih fakultetah, želijo si sodelovanja tudi s Slovenskim narodnim 
gledališčem, Dramo in Mladinskim gledališčem in tako omogočiti cenejše predstave za 
študente. Skupaj z zavodom ŠOLT želijo pripraviti več delavnic, tečajev in tako omogočiti 
dodatna izobraževanja za študente. Eden izmed projektov je tudi Summer school oz. poletna 
šola, katero bi izvedli skupaj z resorjem za mednarodno sodelovanje in bi pripravili delavnice 
za slovenske in tuje študente. Na športnem področju bi sodelovali s ŠOU šport in Univerzo in 
bi tako skupaj pripravili razne tečaje in turnirje ter tradicionalni tek na grad. V programu so tudi 
organizacija izletov, ki bi omogočili povezovanje in spoznavanje študentov z različnih fakultet. 
Enodnevni izleti bi omogočili tujim in slovenskim študentov spoznavanje naše dežele. Ena od 
projektov sta tudi Ski opening in Ski closing, tako bi študentje lahko dobili cenejše smučarske 
karte in bi skupaj otvorili in zaključili smučarsko sezono. Organizirati želijo tudi predbožične 
izlete v sodelovanju s ŠOVZ-ji. Eden od planiranih projektov je še ŠOU na Triglav, tudi te bi 
izpeljali s pomočjo ŠOVZ-jev. Organizirati si želijo tudi ogled smučarskih poletov v Planici in 
Zlate lisice, saj je tudi za to med študenti veliko zanimanja. Na področju zabave in druženja bi 
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resor pomagal ŠOVZ-jem pomagal pri organizaciji zabav za različne fakultete. Še vedno bi 
pomagali pri organizaciji Bruca, organizirali bi pa tudi koncert ob prvem oktobru, saj meni, da 
bi tak dogodek pripomogel k boljši prepoznavnosti ŠOU v Ljubljani. ob dobrodelnem koncertu 
bi dokazali, da imamo tudi mladi čut za socialno ogrožene študente in družine. Za konec pa je 
poudaril, da so na resorju pripravljeni poslušati vse predloge. Vsem se je zahvalil za pozornost. 
 
 
Besedo je dobil Tim Robič, kandidat za ministra za ŠOVZ. 
 
 
/ Tim ROBIČ / Vse je lepo pozdravil in se na kratko predstavil. Na področju organiziranja je 
izkušnje nabiral, z izvajanjem projektov v okviru kluba Š.E.F., tj. klub študentov Ekonomske 
fakultete. Opozoril je, da se resor za ŠOVZ razlikuje od ostalih predvsem zaradi tega, ker je ta 
predvsem administrativne narave. Razložil je, da ta resor predstavlja mrežo visokošolskih 
zavodov ter jim zagotavlja organizacijsko in finančno (finančna sredstva razporeja in 
razdeljuje) pomoč pri njihovem delovanju. Nemoteno delovanje resorja pomeni tudi dobro 
delovanje vseh študentskih organizacij. Nato je predstavil cilje, za katere se bodo zavzemali 
tekom mandata. Eden najpomembnejših je ta, da se bodo zavzemali za prepoznavnost ŠOU 
v Ljubljani, saj meni, da veliko organizacij dela dobro, vendar študentje ne vedno, da so projekti 
financirani s strani ŠOU v Ljubljani. Poleg tega se bodo zavzemali tudi za izboljšanje kvalitete 
projektov in obiskanosti le teh. to bodo storili tako, da se bodo skupaj s sodelavci na resorju 
udeleževali projektov, ki jih organizirajo posamezne študentske organizacije in na podlagi 
videnega podali predloge za izboljšave. Poudaril je tudi, da si bodo prizadevali izboljšati 
komunikacijo med študentskimi organizacijami in ŠOU v Ljubljani, da ne bo prihajalo do 
napačnih odredb, udeleževal se bo tudi sej. Vzpostavili bodo tudi projektno pisarno, saj veliko 
študentskih organizacij nima optimalnih prostorov za delo na svojih visokošolskih zavodih, tako 
bodo imeli na ŠOU v Ljubljani možnost nemotenega dela. Zatem je razložil, kako se 
organizacije financirajo. Financiranje poteka preko tri-stebernega sistema, ki ga opredeljuje 
Pravilnik o finančnem načrtu. Prvi steber predstavljajo stroški za materialno delovanje, drugi 
steber sestavlja fiksni (sredstva namenjena financiranju študentskih organizacij) in variabilni 
del (sredstva, ki jih zahtevajo ŠOVZ-ji za projekte do 15. v mesecu), tretji steber pa 
predstavljajo dotacije za projekte, ki jih osnutki ŠOVZ-jev ne zajemajo. Za konec je poudaril, 
da je sistem financiranja uspešen in vanj ne bo posegal, predlagal pa bo nekaj izboljšav. Vsem 
se je zahvalil za pozornost. 
 
 
Besedo je dobil Juš Dobnikar, kandidat za ministra za mednarodno sodelovanje. 
 
 
/ Juš DOBNIKAR / Vse je lepo pozdravil in se predstavil. Zadnji dve leti je izkušnje nabiral, 
kot predsednik Študentske organizacije Fakultete za gradbeništvo, bil pa je tudi vodja 
poslanske skupine Sui Iuris, bil je tudi v delovnem telesu za ŠOVZ in obštudijske dejavnosti, 
zadnje leto pa je pomagal na resorju za mednarodno sodelovanje. Zatem je predstavil program 
za mednarodno pisarno, ki je sestavljen iz treh segmentov. Prvi segment se osredotoča 
predvsem na Erasmus študente, drugi na slovenske študente, tretji pa na organizacije v 
Sloveniji in tujini. Poudaril je, da je mednarodna pisarna prvi stik Erasmus študenta s Slovenijo, 
v slopu posvetovalnic se jim nudi pomoč pri nastanitvi, nudi se tudi tutorstvo za tuje študente, 
ki je zelo pomembno, saj tako tujec dobi vse informacije v zvezi z novo fakulteto. Pozval bi vse 
organizacije fakultet, da se čim bolje uredi tutorstvo. Po raziskavah naj bi bilo tutorstvo za tuje 
študente najslabše urejeno na manjših fakultetah, zato bi se reševanja tega problema tudi tam 
najprej lotil. Organiziral bi tudi spoznavno srečanje, seminar za tutorje in kasneje srečanje s 
tutorji in Erasmus študenti. Priredil bi se tudi »Welcome dinner« in »Welcome party«, poskrbel 
bi pa tudi team building dogodke za tutorje. Poleg tega bi se organiziralo tusi spoznavanje 
Slovenije in vega kaj država lahko ponudi s kulturnega in izobraževalnega vidika, tu di se 
povezal tudi z resorjem za obštudijske dejavnike. Drugi segment programa se osredotoča na 
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slovenske študente in spodbujanje mobilnosti, ki bi ozaveščal študente kakšne so zanje 
možnosti za študij in prakse v tujini. Pri tem bi se povezoval z programi kot so AISEC, Erasmus 
plus, STA in ESU. Naslednji projekt, katerega je predstavil, je bil Global Village, namen 
katerega je, da bi se dvakrat na leto po en teden združila vsa mednarodna društva in se 
predstavljala. Predstavil je tudi program SNA, kjer bi zastopali njihove interese in študentsko 
problematiko. Poudaril je tudi, da bi se imeli namen povezovati tudi s tujimi univerzami in 
fakultetami, saj bi se tako seznanjali s študijskimi programi, problematiko in organiziranjem v 
tujini in vse to primerjali z našimi. Naslednji izpostavljen projekt se je navezoval na zamejske 
Slovence. Preko tega projekta bi želeli ohranjati vezi s Slovenskimi zamejci, ki so se v zadnjih 
letih skrhale in tako bi tudi ohranjali kulturno dediščino Slovenije v zamejstvu. Zatem je 
predstavil projekt, ki se ukvarja z obšolskim izobraževanjem v okviru poletnih šol in ostalimi 
dodatnimi izobraževanji, ki jih ponujajo različne organizacije. Nato se je še zahvalil za čas. 
 
 
Besedo je dobila Ana Belčič, kandidatka za ministrico za študijsko problematiko. 
 
 
/ Ana BELČIČ / Vse je lepo pozdravila in se predstavila. Povedala je, da je članica 
Študentskega sveta na fakulteti za arhitekturo, v prejšnjem letu je bila tudi članica senata na 
svoji fakulteti, pred tem je bila tudi poslanka v Študentskem zboru in članica delovnega telesa 
za reorganizacijo in institucionalne spremembe. Nato je prešla na predstavitev programa 
resorja, katerega namen je izvajanje kakovostnega študija, participacija študentov pri tvorjenju 
učnega procesa, spremljanje problematike visokega šolstva in artikuliranje stališč glede 
zakonodaje. Prvi cilj, katerega je izpostavila, je bil boljše sodelovanje s Študentskim svetom 
UL, saj se ta resor in svet ukvarjata s podobno problematiko, eden izmed predlogov je bil tudi, 
da bi se v sodelovanju teh dveh entitet sestavil tudi skupni dokument.  Poudarila je, da je 
njihova najpomembnejša naloga spremljanje študijskega procesa in odzivanje na le to. Njihov 
cilj bo identifikacija lokalnih in univerzalnih težav, ki se pojavljajo v visokošolskem prostoru. 
Zato je eden od sklopov njenega programa tudi analitični in raziskovalni del, saj bodo lahko 
preko tega najbolj natančno lahko oblikovali stališča in predloge. Tematike, ki jih bodo 
zanimale naj bi bile, zaposljivost, študijski proces, horizontalno napredovanje in 
interdisciplinarnost, primerjava študijskih procesov na Univerzi v Ljubljani in razlogi za 
neuspehe pri preverjanju znanja. Poudarila je, da bi rada raziskala zakaj prihaja do straha pred 
(ne)zaposlitvijo in vpliv na študij. Pri horizontalnem napredovanju in interdisciplinarnosti jo 
zanima predvsem obveščanje študentov, da se kreditne točke lahko pridobivajo tudi izven 
matičnega visokošolskega zavoda. Naslednjo točko programa, ki jo je predstavila je bila 
primerjava študijskih procesov na Univerzi v Ljubljani glede izpitnih obdobij, diplomskih in 
magistrskih del, praks in evalvacija le teh. Zatem je predstavila še točko programa, ki se 
ukvarja z razlogi za neuspehe pri preverjanju znanja in ali bi represiven ukrep z zmanjšanjem 
možnosti opravljanja izpitov pripomogel h kakovosti študija in kaj so razlogi za neuspehe 
študentov. Nato je prešla na predstavitev projektov, katere bi rada izpeljala v svojem mandatu. 
Eden od njih je organizacija javnih tribun na temo problematik visokega šolstva, poleg tega bi 
organizirali okrogle mize na temo visokega šolstva. Iz prejšnjega mandata bi nadaljevala 
projekt, ki se tiče digitalizacije študijskih gradiv in razširitev tega projekta z vidika video 
posnetkov. Naslednji projekt, ki ga je predstavila je namenjen dijakom, organizirali bi delavnice 
za pomoč pri izbiri študija, podajanje informacij, seznanjanje s pravicami študentov, informacije 
glede bivanja, prevoza. Nato je predstavila projekt, v sklopu katerega bi se študentje srečevali 
z uspešnimi inovatorji in podjetniki, posebej z osebami, ki delujejo na družbeno-koristnih  
področjih. Organizirali bi tudi Teden Univerze, tekom katerega bi organizirali javne diskusije, 
predavanja, razstave in delavnice. Glede vsebinskega dela programa je izpostavila predvsem 
nov Zakon o visokem šolstvu in zavzemanje za brezplačen in dostopen študij ter kakovost le 
tega. Nato se je zahvalila za pozornost. 
 
Besedo je dobil Klemen Balanč, kandidat za predstavnika ŠOU v Ljubljani v predsedstvu ŠOS. 
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/ Klemen BALANČ / Vse je lepo pozdravil in se predstavil. Povedal je, se je v študentskem 
organiziranju znašel še kot bruc, bil je del protestov proti malemu delu. V letih od 2010 do 2012 
je deloval kot koalicijski poslanec in tako dobro spoznal ŠOU v Ljubljani. V zadnjih dveh letih 
pa je deloval kot minister za socialo in zdravstvo. Razložil je teme in problematike s katerimi 
so se ukvarjali v prejšnjem mandatu, teme, ki se tičejo štipendiranja in študentskega dela. 
Obudili so projekt Prohibicija slepi in Marihuana marš. Izpeljali so tudi raziskavo o bivanju 
študentov v študentskih domovih Univerze v Ljubljani. Poudaril je, da je njegov prvi cilj prenos 
nekaterih dobrih praks in širšega razmišljanja iz ŠOU v Ljubljani na ŠOS.  
Nato je predstavil vsebinsko delovanje, ki si ga je zastavil. Poudaril je, da bo zagovarjal tri 
glavna programska in ideološka izhodišča, to je javno, kvalitetno in brezplačno šolstvo. 
Poudaril je, da lahko le javno šolstvo deluje v javnem interesu, ker je produkcija vedenja, 
katerega ne sme podjarmiti tržna logika. Povedal je, da samo javna in avtonomno financirana 
univerza lahko izpolnjuje svojo ontološko vlogo. Kvaliteta šolstva, je po njegovih besedah, v 
zadnjih letih pada zaradi varčevalnih ukrepov. Poudaril je, da se študentov ne sme gledati kot 
strošek, nanje je potrebno gledati kot na investicijo in zato je potrebno primerno financirati 
univerze, poleg tega pa je izpostavil, da smo v Sloveniji površno implementirali bolonjsko 
reformo. Po njegovem mnenju pa je največji problem kvalitete našega šolstva dezintegracija 
visokega šolstva, saj je breme reševanja problematike padlo na študente, kateri si moramo 
sami zastaviti jasne cilje in strategijo kaj želimo na področju visokega šolstva spremeniti in v 
katero smer želimo visoko šolstvo peljati. Kar se pa tiče brezplačnega visokega šolstva, je 
poudaril, da mora študij ostati javna dobrina in zato mora biti vsem ta dobrina dostopna ne 
glede na socialni položaj in zato se moramo boriti proti vsem oblikam šolnin in plačljivim vidikov 
šolstva. Za konec je dodal, da se študentje ne smemo ustrašiti izzivov, ki nas čakajo v 
prihodnje ampak moramo združeni ponovno zavzeti družbeno vlogo, ki nam pripada. Nato se 
je vsem zahvalil za pozornost. 
 
 
Zatem je predsedujoči, pred nadaljevanjem odredil desetminutni odmor. 
 
Seja je bila prekinjena ob 20:32. 
 
Nadaljevanje seje ob 20:45 
 
 
Predsedujoči je prosil za posluh in nadaljevanje seje. Napovedal je, da so na vrsti vprašanja 
za kandidate in predstavil potek postavljanja vprašanj v skladu s Poslovnikom, kjer ima vsak 
poslanec pravico dveh prijav k besedi, vendar imajo pravico za prijavo k besedi tudi vsi ostali, 
ki niso poslanci v ŠZ. Vsak po največ pet minut dokler bo debata na kulturnem nivoju in 
vprašanja vezana na vsebinski del predstavitve kandidatov. Odprl je prvi krog prijav k besedi. 
 
Prvi se je k besedi prijavil sam predsedujoči, Tilen Gorenšek. 
 
/ Tilen GORENŠEK / Tradicionalno je prosil vse kandidate, da na list napišejo vse zavode 
ŠOU v Ljubljani in vse stalne dejavnosti, ki spadajo pod okrilje Študentske organizacije. Po 
nekaj minutah je prosil, da mu kandidati oddajo lističe z vprašanji. Ugotovil je, da so vsi 
kandidati pravilno odgovorili na zastavljeno vprašanje. 
 
Drugi se je k besedi prijavil Janoš Ježovnik, poslanec s Filozofske fakultete. 
 
/ Janoš JEŽOVNIK /  Predsedujočemu se je zahvalil za besedo. Prvo vprašanje, ki ga je 
zastavil, se je navezovalo na kandidata za predsednika v zvezi s funkcijo varuha študentovih 
pravic, saj se mu je zdelo, da je to izpadlo kakor nekakšna svetovalna funkcija in ga je zanimalo 
kakšne so analogije. Drugo vprašanje se je navezovalo na kandidata za ministra, Klemna 
Mesarca in sicer v zvezi s študentskim delom in kakšne bi bile po njegovem mnenju alternative, 
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da študentje ne bi bili tako odvisni od študentskega dela in kakšni bi bili konkretni ukrepi pri 
zaposlovanju diplomantov. Naslednje vprašanje se je navezovalo na kandidata Dobnikarja, 
zanimalo ga je na kakšen način in na katerih območjih bi vzpostavili komunikacijo z zamejskimi 
Slovenci. Vprašanje je zastavil še kandidatki Ani Belčič v vezi z ZVIS-om in kakšne so možnosti 
in ukrepi, razen protestov. Zahvalil se je za besedo. 
 
Predsedujoči je k besedi povabil Luko Tetičkoviča, ki se je pred tem prijavil k besedi. 
 
/ Luka TETIČKOVIČ / Vprašanje je zastavil Klemnu Mesarcu v zvezi s kritiko, da vlada uničuje 
študentsko delo s tem, ko daje dodatne obdavčitve. Vprašal ga je, zakaj ne kritizira raje ZUJF-
a, ki je obesil štipendiranje na študentsko delo in naredil zaprt sistem, torej da študentje 
financiramo lastne štipendije. Zanimalo ga je še, kako komentira to, da se sprejemajo zakoni 
po delih ne tisti predlog o študentskem delu, ki je bil predlagan spomladi.  
 
Predsedujoči je k besedi povabil Majo Hercog, poslanko s Pedagoške fakultete, ki se je pred 
tem prijavila k besedi. 
 
/ Maja HERCOG / Vprašanje je zastavila kandidatu za ministra za ŠOVZ, Timu Robiču. 
Zanimalo jo je njegovo stališče in ideje glede nekaterih problemov s katerimi se srečujejo 
ŠOVZ-ji, ti so povezani z dolgim čakanjem na naročilnice in problem nediscipline nekaterih 
ŠOVZ-jev, zaradi katerih potem ostali ŠOVZ-ji ne morejo na primer nakupovati v Mercatorju. 
Glede nekaterih problemov niso bili obveščeni in bi si želeli v prihodnje rešiti ta problem.  
 
Predsedujoči je nato k besedi povabil Saro Drvarič-Talian, poslanko Fakultete za kemijo in 
kemijsko tehnologijo, ki se je pred tem tudi prijavila k besedi. 
 
/ Sara DRVARIČ-TALIAN / Vprašanje se je navezovalo na kandidata za ministra za ŠOVZ in 
sicer zanimalo jo je, glede delovanje samega resorja glede dosegljivosti, če bodo 
vzpostavljene uradne ure. Zanimalo jo je ali res nameravajo ukiniti materialni steber. 
 
Predsedujoči je zaprl ta krog razprave in povabil kandidate, da po enakem vrstnem redu, kot 
so bila vprašanja zastavljena odgovorijo na vprašanja. Najprej je povabil kandidata Juša 
Dobnikarja, da odgovori na zastavljena vprašanja.  
 
/ Juš DOBNIKAR / Zahvalil se je za besedo in vprašanja. Najprej je odgovoril na vprašanje 
poslanca Janoša Ježovnika in sicer, katera območja nameravajo pokrivati v sklopu projekta 
povezovanja zamejskih Slovencev. Osredotočil bi se na sosednje države Slovenije, ker bi z 
njimi najlažje vzpostavil stik in komunikacijo, tam pa so tudi predstavniki študentov, katere bi 
prosil, da mu razložijo s kakimi problematikami se  ukvarjajo. Pozval je tudi Janoša, ki mu je 
zastavil vprašanje in kateri je omenil, da je to področje njegovega delovanja, da bi morda 
pomagal pri tem projektu.  
 
Naslednji je za govorniški stolp prišel kandidat za predsednika, Rok Likovič. 
 
/ Rok LIKOVIČ / Predsedujočemu se je zahvalil za besedo. Odgovoril je na zastavljeno 
vprašanje s strani poslanca Janoša Ježovnika, glede varuha študentovih pravic. Povedal je, 
da so to ime izbrali zaradi asociacije na nekoga, ki ti lahko pomaga in na katerega se lahko 
obrneš in oseba, ki ti bo dala odgovor. Poudaril je, da gre za korelacijo pri imenih.  
 
 
 
Naslednji je besedo dobil kandidat Klemen Mesarec. 
 
/ Klemen MESAREC / Zahvalil se je za besedo in odgovoril na vprašanja poslanca Janoša 
Ježovnika. Poudaril je, da moramo na študentsko delo gledati v duhu s časom v katerem smo, 
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torej čas gospodarske krize in so študentje primorani delati in se preživljati. Kako doseči, da 
bi bili manj odvisni od študentskega dela je mnenja, da je potrebno na problematiko gledati 
celovito, da bi se povečalo štipendiranje, znižati se morajo tudi kriteriji za štipendiranje. Dodal 
je tudi, da se mora tudi popraviti gospodarsko stanje v državi, kar pa je težko doseči  samo z 
vidika študentske organizacije. Nato je odgovoril še na vprašanje povezano s koraki za 
povečanje zaposljivosti diplomantov. Povedal je, da je to moč razdeliti na dva dela. Prvi je 
opozarjanje in pregledovanje ali država izvaja jamstva za mlade, da se komentira programe 
države. Drugi del pa se navezuje na to, kaj lahko študentska organizacija stori sama, to pa je 
povezovanje gospodarstva s študenti preko Zaposlitvenega kluba. 
 
Naslednja je besedo dobila kandidatka Ana Belčič. 
 
/ Ana BELČIČ / Zahvalila se je za vprašanja. Poudarila je, da je ZUJF že velikokrat posegel v 
visokošolstvo in da vpliva na kakovost le tega. Dodala je, da mora biti financiranje stabilno in, 
da je krčenje nesprejemljivo. V prvem pogledu se je treba zateči v dialog in artikuliranje stališč, 
v kolikor pa to ne bo uspešno so tudi protesti legitimna možnost.  
 
Zatem je besedo dobil kandidat Klemen Mesarec in odgovoril na vprašanje Luke Tetičkoviča. 
 
/ Klemen MESAREC / Poudaril je, da je študentsko delo vedno bilo v koncesijski dajatvi. Nato 
je odgovoril, zakaj se zakon ureja po delih. Razložil je, da problem študentskega dela  ni zgolj 
dodatna obdavčitev ampak tudi to, da ne prinaša delovnih izkušenj ampak zgolj delno priznano 
pokojninsko dobo. Podpira družbeno solidarnost, vendar ne na način, da delo potem nima 
priznane delovne dobe, ker za pošteno delo je potrebno pošteno plačilo. Dodal je tudi, da bi 
dodatna obdavčitev pomenila upad študentskega dela in nekako uničuje socialni korektiv. 
Poudaril je, da je potrebno se lotiti sistemskega reševanja.  
Dodal je tudi, da študentje skozi to delo financiramo lastne štipendije.  
 
Naslednji je besedo dobil kandidat Tim Robič in odgovoril na vprašanje poslanke Maje Hercog 
in Sare Drvarič-Talian. 
 
/ Tim ROBIČ / Najprej je odgovoril na vprašanje, ki se tiče dobavnic. Povedal je, da je v 
programu izboljšanje komunikacije na relaciji resorja in ŠOVZ-jev. Pri primeru dobavnic je  
najpogosteje problem nepopolne dokumentacije, na kar sam ne more vplivati, lahko pa 
posreduje v dialogu s predstavniki študentskih organizacij. Poudaril je, da bodo gradili na 
komunikaciji. Nato je odgovoril še na vprašanje poslanke Sare Drvarič-Talian, glede uradnih 
ur. Zagotovil je, da se bodo v kratkem dobili s sodelavci na resorju in bodo uskladili urnike in 
se tako dogovorili za dosegljivost v čim daljšem času. Nato je odgovoril še na zadnje vprašanje 
in ponovil, da ne misli posegati v tri stebrni sistem in ga želi ohraniti le da se stroški materiala 
prenesejo pod drugi steber.  
 
Nato je besedo dobil Klemen Balanč. 
 
/ Klemen BALANČ / Razjasnil je še nekaj pomembnih podatkov glede obdavčitve 
študentskega dela. Problem štipendij je bil ta, da so bila sredstva namenja javnemu skladu za 
razvoj kadrov in štipendij. Problem je bil, da se je ostanek denarja stekel v integralni proračun. 
ZUJF pa je spremenil obdavčenje na 30-odstotkov in dvignil koncesijsko dajatev. To je 
problem, ki ga študentske organizacije naslavljajo na državo in sicer, več kot je študentskega 
dela, ker študentje nimajo štipendij, več je denarja za štipendije. 
 Problematično pa je, da se študentsko delo ne ureja v zakonu, ki ureja občasno in začasno 
delo ampak se ureja v Zakonu o matični evidenci upravičencev in uživalcev pravic 
pokojninskega in invalidskega zavarovanja. Poudaril je, da Vlada s tem zakonom hiti, ker je 
Bruslju obljubila, da se bodo prvega januarja 2015 začeli prilivi v pokojninsko blagajno.  
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Zatem je predsedujoči odprl drugi krog prijav k besedi. Prijava k besedi je bila le ena, zato je 
predsedujoči naznanil, da je ta krog tudi zadnji krog prijav k besedi. 
 
K besedi se je prijavil Martin Kovač. 
 
/ Martin KOVAČ / Vprašanje je naslovil na kandidata za ministra Klemna Mesarca. Zanimalo 
ga je ali se zavzemajo za ureditev minimalne urne postavke, ker verjame da je delo plačano 
manj kot tri evre na ure ne more biti smatrano kot socialni korektiv. 
 
Besedo je dobil kandidat za ministra Klemen Mesarec. 
 
/ Klemen MESAREC / Poudaril je, da si prizadevajo za minimalno urno postavko že več kot 
dve leti. Se pa strinja, da je študentsko delo velikokrat izkoriščanje in minimalna urna postavka 
je ena izmed nalog ministrstva in upa, da se bo to uredilo. 
 
K besedi se je prijavil še Klemen Balanč. 
 
/ Klemen BALANČ / Dodal je, da se je ŠOU v Ljubljani izpogajal za minimalno urno postavko, 
problem, ki nastaja je ta, da se to ureja v zakonu, ki ni sistemski. 
 
S tem je predsedujoči zaprl razpravo in prešel na drugi del, to so volitve.  
 
 
Pred tem je zahteval še za potrditev sklepa, ki zadeva volilno komisijo, vsebino in člane.  
 
Rezultati so bili sledeči: 
 
ZA: 40 
PROTI: / 
VZDRŽAN: 1 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep sprejet. 
 
Predsedujoči je predal besedo Tini Šumnik, ki bo podala še operativna navodila za izvedbo 
tajnega glasovanja.  
 
/ Tina ŠUMNIK / Povedala je, da se bo najprej glasovalo za predsednika ŠOU v Ljubljani, vse 
je naprosila, če lahko po glasovanju ostanejo v predavalnici zaradi sklepčnosti.  
 
Predsedujoči je dodal, da se nato glasuje še o predsedstvu ŠOU in predstavnika ŠOU v 
Ljubljani v predsedstvu ŠOS. 
 
Zatem se je izvedlo glasovanje za predsednika ŠOU v Ljubljani, tako, da so poklicani poslanci 
prišli do glasovalne kabine, kjer so prejeli volilni list, ga izpolnili in oddali v volilno skrinjico. 
 
Po opravljenem glasovanju zadnjega poslanca je volilna komisija prevzela volilno skrinjico in 
se prestavila v sosednji prostor, kjer je preštela glasove. 
 
Po končanem štetju se je volilna komisija vrnila v predavalnico, kjer je oznanila rezultate. 
 
 
Besedo je dobila Tina Šumnik, predsednica Volilne komisije. 
 
/ Tina ŠUMNIK / Povedala je, da je Volilna komisija ugotovila rezultate volitev za predsednika  
ŠOU v Ljubljani. 
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Rezultati so bili sledeči: 
Število narejenih glasovnic: 45 
Število prevzetih glasovni: 41 
Število oddanih glasovnic: 41 
Število veljavnih glasovnic: 41 
Število neveljavnih glasovnic: 0 
 
Število glasov ZA: 40 
Število glasov PROTI: 1 
 
 
 
Predsednik Študentskega zbora je ugotovil, da je bil za predsednika ŠOU v Ljubljani izvoljen 
Rok Likovič. Zaželel mu je iskrene čestitke. 
 
Besedo je dobil novoizvoljeni predsednik ŠOU v Ljubljani Rok Likovič. 
 
/ Rok LIKOVIČ / Vsem se je zahvalil za zaupanje in zagotovil uspešno delo v obdobju 
naslednjih dveh let. 
 
Predsedujoči je nato prosil Volilno komisijo, da se nadaljujejo  volitve za ministre in drugega 
člana ŠOU v Ljubljani v predsedstvu ŠOS.  
 
 
 
 
Besedo je dobila Tina Šumnik, predsednica Volilne komisije. 
 
/ Tina ŠUMNIK / Razložila je, da bodo poslanci v tem krogu volitev dobili dve glasovnici in 
sicer eno za člane predsedstva in člana ŠOU v Ljubljani v predsedstvu ŠOS. Obe skupaj pa 
oddajo v glasovalno skrinjico. 
 
Zatem so, kakor prej, poslanci poimensko bili poklicani h glasovanju, nato pa je volilna komisija 
prevzela volilno skrinjico in se v sosednji prostor odpravila prešteti glasove. 
 
Po končanem štetju se je komisija vrnila v predavalnico in oznanila glasove. 
 
Predsedujoči je prosil za tišino in predal besedo predsednici Volilne komisije. 
 
Besedo je dobila Tina Šumnik, predsednica Volilne komisije. 
 
/ Tina ŠUMNIK / Povedala je, da je bilo po štetju ugotovljeno sledeče: 
Število narejenih glasovnic: 45 
Število prevzetih glasovni: 41 
Število oddanih glasovnic: 41 
Število veljavnih glasovnic: 41 
Število neveljavnih glasovnic: 0 
 
 
 
 
Rezultati glasovanja za ministra na resorju za mednarodno sodelovanje, Juša Dobnikarja. 
Število glasov ZA: 39 
Število glasov PROTI: 1 
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Rezultati glasovanja za ministrico na resorju za študijsko problematiko, Ano Belčič. 
Število glasov ZA: 40 
Število glasov PROTI: 1 
 
 
Rezultati glasovanja za ministra na resorju za obštudijske dejavnosti, Roka Petriča. 
Število glasov ZA: 36 
Število glasov PROTI: 5 
 
 
Rezultati glasovanja za ministra na resorju za ŠOVZ, Tima Robiča. 
Število glasov ZA: 37 
Število glasov PROTI: 4 
 
Rezultati glasovanja za ministra na resorju za socialo in zdravstvo, Klemna Mesarca. 
Število glasov ZA: 41 
Število glasov PROTI: 0 
 
 
Rezultati glasovanja za ministra na resorju komuniciranje in razvoj, Mateja Lebrehta. 
Število glasov ZA: 41 
Število glasov PROTI: 0 
 
 
 
Povedala je, da so bile preštete tudi glasovnice za predstavnika ŠOU v Ljubljani v predsedstvu 
ŠOS ter da so rezultati sledeči: 
Število narejenih glasovnic: 45 
Število prevzetih glasovni: 41 
Število oddanih glasovnic: 41 
Število veljavnih glasovnic: 40 
Število neveljavnih glasovnic: 1 
Število glasov ZA: 40 
Število glasov PROTI: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da so bili v predsedstvo ŠOU v Ljubljani izvoljeni Klemen Mesarec, 
Ana Belčič, Juš Dobnikar, Tim Robič, Rok Petrič in Matej Lebreht.  
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil za predstavnika ŠOU v Ljubljani v predsedstvu ŠOS izvoljen 
Klemen Balanč. 
 
Vsem je izrazil iskrene čestitke. Naprosil je, da nekaj besed podajo predsednik ŠOU v Ljubljani 
Rok Likovič, direktor ŠOU v Ljubljani Andrej Klasinc ter predstavnik krovne organizacije ŠOS 
Domen Kos. 
 
Besedo je dobil Rok Likovič, predsednik ŠOU v Ljubljani. 
 
/ Rok LIKOVIČ / Zahvalil se je za besedo in čestital novoizvoljenemu predsedstvu. Povedal 
je, da so po nagovorih vabljeni v sosednjo sobo, kjer jih čaka pogostitev in druženje. 
Besedo je dobil direktor ŠOU v Ljubljani, Andrej Klasinc. 
 
/ Andrej KLASINC / Čestital je novoizvoljenim in pozdravil poslance. Poudaril je, da se še 
nikoli ni zgodilo, da bi bili poslanci tako enotni, kar je treba izkoristiti za dobro delo in, da se bi 
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čim bolje izpeljalo ta mandat. 
 
Besedo je dobil Domen Kos, predstavnik ŠOS. 
 
/ Domen KOS / Čestital je novoizvoljenim v imenu ŠOS. Poudaril je, da je treba izvolitev treba 
vzeti kot veliko odgovornost, saj pred njimi niso lahki časi in bo potrebno trdo delo in boj za 
študentske pravice. 
 
 
Predsedujoči je s tem zaključil drugo točko dnevnega reda. 
 
 
 
Ad 3.  
 

 Razno;  
 
K besedi se je prijavil Janoš Ježovnik, poslanec s Filozofske fakultete.. 
 
/ Janoš Ježovnik / Vse je lepo pozdravil in v imenu Študentske organizacije Filozofske 
fakultete povabil na 5. tradicionalni Festival študentske video produkcije, ki bo potekal na več 
lokacijah. Zahvalil se je za besedo. 
 
Drugih prijav k besedi ni bilo, zato je predsedujoči zaključil tretjo točko dnevnega reda. 
 
 
Predsedujoči je zaključil prvo redno sejo Študentskega zbora in se zahvalil za udeležbo, 
poslance pa je naprosil, da vrnejo glasovalne kartončke. 
 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 22:19. 
 
 
Ljubljana, 20. 11. 2014. 
 

Zapisnik zapisala: 
 

Tajnica Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 

Kaja Fikfak 

Zapisnik potrjuje: 
 

Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 
Tilen Gorenšek 

 

 
 


